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§ 50 Dnr KS-32263  

 

Närvaro 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att fastställa närvaron. 

Sammanfattning 

Efter upprop av närvarande ledamöter och ersättare konstateras att 
kommunstyrelsen inleder sammanträdet med elva ordinarie ledamöter, två 
tjänstgörande ersättare och tre ej tjänstgörande ersättare.  

Närvarolista framgår av protokollets första sida. 
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§ 51 Dnr KS-31375  

 

Val av justerare och tid för justering 

Beslut 

Kommunstyrelsen utser Claudia Crowley Sörensson (M) att justera protokollet. 

Sammanfattning 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan välja Claudia Crowley Sörensson (M) 
att justera protokollet för dagens sammanträde. Justering sker digitalt via Ciceron 
Assistent senast 17 april 2025. 
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§ 52 Dnr KS-40702  

 

Godkännande av dagordning 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner dagordningen. 

Sammanfattning 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan godkänna föreslagen dagordning för 
dagens sammanträde (se ärendelista på sida 2). 
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§ 53 Dnr KS-2025-00017 1.2.7 

 

Information från kommunstyrelsens ordförande 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsens ordförande informerar kommunstyrelsen om följande vid 
dagens sammanträde: 

• Kommunchef Camilla Holmqvist har meddelat att hon avslutar sin tjänst i 
kommunen och kommer att sluta den 31 augusti. Arbetet med rekrytering 
av en ny kommunchef kommer att påbörjas efter påsk. En tillförordnad 
kommunchef kommer att utses under den period som rekrytering pågår 
och tilltänkt för detta uppdrag är utvecklingschef Jessica Karlsson. Förslaget 
har samverkats med de fackliga organisationerna. 

• Det har pågått utredningar om en eventuell samverkan med Växjö kommun 
gällande VA-verksamheten och fjärrvärme. Gällande VA-verksamheten har 
sedan tidigare konstaterats att förslaget är att inte gå vidare i den delen. 
Gällande fjärrvärmen har diskussioner pågått fram till i mars i år. Alvesta 
Energi AB har nu fattat ett inriktningsbeslut om att förorda byggnation av 
en egen panna. Ärendet gällande både VA-verksamheten och fjärrvärmen 
kommer att lyftas till kommunstyrelsen för beslut framöver.  

• Det pågår utredning av möjligheterna för Älmhults kommun att ansluta till 
Värends räddningstjänstförbund. Då frågan är komplex finns ännu inget 
beslutsförslag färdigt.  

• Gällande ärendet om Alvestas önskemål om att lämna Växjö Småland 
airport AB är upplevelsen att regionen och Alvesta är överens om ett förslag 
som innebär att Alvesta kan lämna vid halvårsskiftet.      
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§ 54 Dnr KS-2025-00018 1.2.7 

 

Information från kommunchef/VD för Alvesta kommunföretag 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen. 

Sammanfattning 

Kommunchef, tillika VD för Alvesta kommunföretag, informerar kommunstyrelsen 
om följande vid dagens sammanträde: 

• Ekonomichef Anna Falkenstam har meddelat att hon avslutar sin anställning 
i kommunen. Anna slutar i juni och rekrytering av en ny ekonomichef pågår. 
Budgetchef Silja Savela, som slutar sin anställning i kommunen i september, 
kommer att ansvara för de löpande budgetprocesserna medan två 
controllers kommer att dela på personal- och gruppledaransvar för 
controllergruppen till dess att ny ekonomichef är på plats. 

• Arbete med mål och budget 2026 pågår inom de olika förvaltningarna vilket 
just nu tar upp mycket av tiden.     
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§ 55 Dnr KS-2025-00019 1.2.7 

 

Information från ordförande för Alvesta kommunföretag AB 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen. 

Sammanfattning 

Ordförande för Alvesta kommunföretag AB informerar kommunstyrelsen om 
följande vid dagens sammanträde: 

• På senaste styrelsemötet hade bolaget en dialog med dotterbolaget Alvesta 
Renhållnings AB om deras verksamhet. Styrelsen fick även information från 
Alvesta Energi AB om deras inriktningsbeslut gällande fjärrvärmen. Beslut 
om att utse ombud till dotterbolagens stämmor fattades och information 
gavs om ärendet gällande förslag till delning av Allbohus Fastighets AB i två 
bolag.  

• Alvesta kommunföretag utsåg på styrelsemötet i februari ekonomichef 
Anna Falkenstam till ny vice VD. Då Anna sagt upp sig från sin tjänst i 
kommunen har kommunföretag beslutat att återkalla beslutet och lämna 
posten som vice VD vakant.   
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§ 56 Dnr KS-2025-00152 1.4.1 

 

Årsredovisning för Alvesta kommun år 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att:  

1. Överlämna årsredovisning för Alvesta kommun 2024 till revisorerna för 
granskning. 

2. Föreslå kommunfullmäktige besluta att 10,8 miljoner kronor av det negativa 
balanskravsresultatet 2024 om 22,2 miljoner kronor inte behöver återställas. 

3. Föreslå kommunfullmäktige besluta att 11,4 miljoner kronor av det negativa 
balanskravsresultatet 2024 ska återställas genom positiva balanskravsresultat 
senast 2027-12-31. 

4. Föreslå kommunfullmäktige godkänna årsredovisning för Alvesta kommun 2024. 

5. Föreslå kommunfullmäktige fastställa särredovisningen för vatten- och 
avloppsverksamheten för 2024. 

6. Bemyndiga ekonomiavdelningen att genomföra redaktionella justeringar fram till 
dess att kommunfullmäktige fastställer årsredovisningen. 

7. Justera paragrafen omedelbart. 

Sammanfattning 

I enlighet med lagen om kommunal redovisning upprättar kommunstyrelsen en 
årsredovisning för Alvesta kommun. I årsredovisningen finns bland annat en samlad 
bedömning av huruvida målen för god ekonomisk hushållning uppnås samt en 
bedömning av huruvida balanskravet uppnås. Efter att kommunstyrelsen har 
fastställt årsredovisningen ska den granskas av de förtroendevalda revisorerna.  

Kommunens bokslut för år 2024 visar ett resultat om 10,7 miljoner kronor (mnkr), 
vilket är 3,4 mnkr bättre än budget. Nämndernas utfall är -63,5 mnkr sämre än 
budget. De största budgetavvikelserna finns inom omsorgsnämnden (-47,8 mnkr) 
och nämnden för arbete och lärande (-7,3 mnkr). Verksamhetens underskott 
uppvägs av högre intäkter från skatter och generella statsbidrag (+16,2 mnkr) och 
finansiella poster (+57,3 mnkr). I finansiella poster ingår en jämförelsestörande post 
om 18,7 mnkr för utnyttjande av överskottsmedel för finansiering av 
pensionskostnader. 

Koncernens resultat uppgår till 17,3 mnkr. Koncernens investeringar uppgår totalt 
till 414,3 mnkr. 

Enligt kommunallagen ska kommunernas ekonomi vara i balans, det vill säga årets 
intäkter ska överstiga dess kostnader. Detta är ett lägre krav än god ekonomisk 
hushållning. I balanskravsresultatet justeras för bland annat samtliga realiserade 
och orealiserade vinster och förluster på placerade pensionsmedel. Kommunens 
redovisade balanskravsresultat för 2024 är negativt, minus 22,2 mnkr. Därmed 
uppfylls inte balanskravet för året. Ett negativt balanskrav ska återställas inom en 
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treårsperiod. Det finns inga tidigare års negativa balanskravsresultat i kommunen. 
De senaste fyra åren, 2020 till 2023, redovisar kommunen ett sammanlagt positivt 
balanskravsresultat om 171,5 mnkr. Kommunstyrelsen föreslår att följande poster 
som har påverkat kommunens resultat 2024, ändrad redovisningsprincip för leasing 
av fast egendom, 7,5 mnkr, samt årets merkostnader till följd av förra årets brand 
på Prästängsskolan, 3,3 mnkr, ska undantas från kravet om återställande. Därmed 
föreslås att 11,4 mnkr ska vara återställt senast 2027-12-31. Återställandet ska ske 
genom ett positivt balanskravsresultat. 

Årets nettoinvesteringar uppgick till 165,8 mnkr av budgeterade 226,8 mnkr. 
Genomförandegraden uppgick därmed till 73 procent. Självfinansieringsgraden för 
tioårsperioden uppgår till 131 procent. För 2023 uppgår självfinansieringsgraden till 
28 procent.  

Sammantaget är bedömningen att kravet på god ekonomisk hushållning är delvis 
uppfyllt för 2024. De tre finansiella målen är uppfyllda, samtidigt har 
kostnadskontrollen i verksamheterna minskat.  Av de 14 beslutade 
utvecklingsmålen bedöms sex mål vara uppfyllda och åtta delvis uppfyllda. Därmed 
bedöms ett av fullmäktiges inriktningar vara uppfyllt och tre delvis uppfyllda. Av de 
11 särskilda uppdragen som fullmäktige fastställt är fyra slutförda och sju 
påbörjade.   

Beslutsunderlag 

Årsredovisning för Alvesta kommun 2024, uppdaterad 2025-04-08 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 35, 2025-04-01 

Tjänsteskrivelse, 2025-03-25 

Årsredovisning för Alvesta kommun 2024, 2025-03-24 

Nämnden för myndighetsutövnings uppföljning av avtalssamverkan 2024 

Samhällsbyggnadsnämndens uppföljning av avtalssamverkan 2024 

Beslutet skickas till 

Revisorerna 

Kommunfullmäktige 

Ekonomiavdelningen 
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§ 57 Dnr KS-2025-00135 1.5.3 

 

Återrapportering och utvärdering av nämndernas 
internkontroll 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna rapportering och utvärdering av 
nämndernas intern kontroll 2024.  

Sammanfattning 

Nämnderna/styrelsen ska, i samband med årsredovisningens upprättande, 
rapportera fel och brister som framkommit vid interna kontroller till 
kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen ska därefter, med utgångspunkt från 
nämndernas uppföljningsrapporter, utvärdera kommunens samlade system för 
intern kontroll. Kommunstyrelsen ska även informera sig om hur den interna 
kontrollen fungerar i de kommunala bolagen, vilket rapporteras i årsredovisningen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 36, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-04 

Skrivelse – återrapportering, 2025-02-18 

Nämndernas uppföljning av internkontroll i respektive årsrapport 

Beslutet skickas till 

Ekonomiavdelningen 
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§ 58 Dnr KS-2025-00157 1.4.1 

 

Intyg att de kommunala bolagens verksamhet 2024 har varit 
förenliga med det fastställda ändamålet och inom 
befogenheterna 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att bolagen Alvesta Energi AB:s, Alvesta Elnät AB:s, 
Allbohus Fastighets AB:s, Alvesta Kommunföretag AB:s, Alvesta Utveckling AB:s och 
Alvesta Renhållnings AB:s verksamheter har varit förenligt med det fastställda 
kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.   

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen ska, enligt kommunallagens 6 kap. 1 § 2 st och 9 §, i årliga beslut 
pröva om de kommunägda aktiebolagen under föregående kalenderår bedrivit 
verksamheten i enligt det fastställda ändamålet med bolaget och att verksamheten 
utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.   

Beslutsunderlag 

Intyg för Alvesta kommunföretag år 2024  

Intyg för Alvesta Utveckling AB år 2024   

Intyg för Alvesta Energi AB år 2024 

Intyg för Alvesta Elnät AB år 2024 

Intyg för Alvesta Renhållning AB år 2024 

Intyg för Allbohus Fastighets AB år 2024     
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§ 59 Dnr KS-2025-00203 1.4.1 

 

Information om planeringsförutsättningar inför budget 2026 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen.     

Sammanfattning 

På sammanträdet informerades om planeringsförutsättningar samt de tekniska 
ramarna inför budget 2025.      
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§ 60 Dnr KS-2025-00090 1.4.1 

 

Överföring av investeringsmedel från år 2024 till år 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att överföra 14 675 000 kronor för pågående 
investeringar från 2024 till 2025 års investeringsbudget.   

Sammanfattning 

Investeringsmedel för vissa pågående projekt har inte ianspråktagits full ut under 
2024 gällande beslutade investeringar. För att projekten ska kunna fullföljs behöver 
budgetmedel föras över från 2024 till 2025. Av tabellen nedan framgår vilka 
investeringsprojekt och belopp som avses.   

   

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 38, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-13 

Beslutet skickas till 

Kommunledningsförvaltningen 

Kultur- och fritidsnämnden 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Utbildningsnämnden    

Text Nämnd

Projekt-

nummer

Beslutsdatum 

och paragraf

Budget 

2024

Utnyttjat 

2024

Att föras 

över till 2025

Strategiska investeringar

Reservkraft Kommunstyrelsen 0106 2024-04-16, §58 2 600 0 2 600

Diverse projekt förvaltade Kommunstyrelsen 1469 2024-04-16, §58 10 200 9 200 1 000

Diverse inventarier KLF Kommunstyrelsen 0011 2024-04-16, §58 1 000 700 300

Diverse inventarier KLF Kommunstyrelsen 0011 2024-04-16, §57 500 0 500

Skatepark Kultur- och fritidsnämnd 1402 2024-01-30, §8 7 200 455 6 745

Gata Silkenäs, Torne Samhällsbyggnadsnämnd 3293 SBN-2024-00066 1 300 1 134 166

Exploateringsinvesteringar

Nya bostäder Aringsås Samhällsbyggnadsnämnd 1816 SBN-2024-000148 6 500 5 520 980

Tingsbacken Samhällsbyggnadsnämnd 3062 SBN-2024-000148 250 0 250

VA grundinvestering

Ombyggnad Vislanda ARV el o styr Samhällsbyggnadsnämnd 4062 SBN 2023-00148

SBN 2024-00066 4 100 861 1 500

VA exploateringsinvestering

VA-utbyggnad Aringsås Samhällsbyggnadsnämnd 4643 SBN-2023-00148 6 500 6 216 284

Grundinvesteringar

Utemiljö skolgårdarna Utbildningsnämnden 0605 2023-06-13,§76 2 560 2 210 350

Summa 42 710 26 296 14 675
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§ 61 Dnr KS-2025-00140 1.4.1 

 

Justering av budgetram mellan nämnden för arbete och lärande 
och kultur- och fritidsnämnden på grund av omorganisation av 
fältverksamheten 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att justera budgeten 2025 med 500 000 kronor 
motsvarande tjänsten som fältassistent från kultur- och fritidsnämnden till 
nämnden för arbete och lärande och att 500 000 kronor inarbetas i budget 2026. 

Sammanfattning 

Från 1 november 2020 genomfördes en omorganisation av kommunens 
fältverksamhet som innebar att en tjänst som fältassistent flyttades från kultur- och 
fritidsförvaltningen till förvaltningen för arbete och lärande (KFN § 57/2020 och NAL 
§ 71/2020). Beslutet innebar att fältverksamheten samlades under nämnden för 
arbete och lärandes ansvar. Från båda nämnderna finns även förslag om att den 
budget om 500 000 kronor som finns hos kultur- och fritidsnämnden för tjänsten 
som fältassistent som flyttats över ska överföras till nämnden för arbete och 
lärande. Budgeten ligger dock fortfarande kvar hos kultur- och fritidsnämnden och 
beslut om att flytta över till nämnden för arbete och lärande behöver fattas av 
kommunstyrelsen.    

Yrkanden 

Claudia Crowley Sörensson (M) och Linnéa Naess (V) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag till beslut.     

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 39, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-25 

Nämnden för arbete och lärandes beslut § 71, 2020-09-21 

Kultur- och fritidsnämndens beslut § 57, 2020-09-28    

Beslutet skickas till 

Ekonomiavdelningen 

Nämnden för arbete och lärande 

Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 62 Dnr KS-2025-00091 1.4.1 

 

Fördelning av strategiska investeringsmedel år 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar fördela 25 450 000 kronor i budgetmedel för strategiska 
investeringar till nämnderna enligt upprättat förslag. 

Sammanfattning 

I beslut om Mål och budget 2025 har kommunfullmäktige avsatt 36 950 000 kronor 
i budgetmedel för strategiska investeringar. Kommunstyrelsen beslutar efter dialog 
med nämnderna om de strategiska investeringarna.  De nämnder och förvaltningar 
som avropar medel från årets budget är kultur- och fritidsnämnden, samhälls-
byggnadsnämnden, utbildningsnämnden samt kommunledningsförvaltningen. 

 

Kultur- och fritidsnämnden har beslutat om att avropa två miljoner kronor till 
fortsatt verkställande och uppfyllande av beslutad Vision Hanaslöv och Spånen. 

Samhällsbyggnadsnämnden har beslutat om att avropa totalt 7,85 miljoner kronor 
för investeringar i gatubelysning samt för köp av fastigheten Borgmästaren 5. Enligt 
plan kommer huset som finns på fastigheten rivas, vilket kommer att innebära 
behov av nedskrivning av fastighetens värde.  

Utbildningsnämnden har beslutat att avropa två miljoner kronor för inventarier till 
Skatelövsskolan.  

Kommunledningsförvaltningen har inventerat behov av reservkraft, nödvatten samt 
reservvärme och avropar 10,2 miljoner kronor för ändamålet. 
Kommunledningsförvaltningen avropar även 3,4 miljoner kronor för åtgärder i 
förvaltade fastigheter.  

Projekt Nämnd

Avrop budget 

2025, tkr

Vision Hanaslöv Kultur- och fritidsnämnd 2 000

Inventarier Skatelövsskolan Utbildningsnämnd 2 000

Gatubelysning landsbugd Samhällsbyggnadsnämnd 500

Gatubelysning, utbyte LED Samhällsbyggnadsnämnd 4 000

Markinköp* Samhällsbyggnadsnämnd 3 350

Kontinuitet/säkerhet Kommunstyrelsen 10 200

Förvaltade fastigheter Kommunstyrelsen 3 400

Summa att fördela 25 450

*Köp av fastighet där huset kommer att rivas. 

Beslutade medel i mål och budget 2025 36 950

Tidigare fördelat, ks 2025-03-11, §39 4 300

Fördelning enligt förslag 25 450

Kvarvarande medel 7 200
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Efter fördelning av budgetmedel enligt förslag kvarstår 7,2 miljoner kronor i 
ofördelade strategiska investeringsmedel.   

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 40, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-17 

Utbildningsnämndens beslut, 2025-02-17, § 7 

Kultur och fritidsnämndens beslut, 2025-02-26, § 8 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut, 2025-02-20, § 16 

Skrivelse från kommunledningsförvaltningen, 2025-03-14 

Beslutet skickas till 

Kommunledningsförvaltningen 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Kultur- och fritidsnämnden 

Utbildningsnämnden 
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§ 63 Dnr KS-2025-00155 1.4.1 

 

Ekonomisk månadsrapport per mars 2025 för kommunstyrelsen 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna ekonomisk månadsrapport med bedömd 
prognos per mars 2025 för kommunstyrelsen.  

Sammanfattning 

Nämnderna ska, enligt direktiv för ekonomisk rapportering 2022 lämna en 
månadsrapport per mars, april och oktober i enlighet med tidplan för planerings- 
och uppföljningsarbetet som beslutas varje år.   

Kommunstyrelsen prognostiserar en budget i balans. Ekonomiavdelningen 
prognostiserar ett överskott om 1,8 miljoner kronor för personalkostnader 
hänförligt till vakanser. Räddningstjänstens kostnader har ökat på grund av ökade 
personalkostnader och påverkar resultatet negativt med 1,8 miljoner kronor.     

Beslutsunderlag 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-04-08 

Ekonomisk månadsrapport för kommunstyrelsen, 2025-04-08 

Beslutet skickas till 

Ekonomiavdelningen 
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§ 64 Dnr KS-2025-00156 1.4.1 

 

Ekonomisk månadsrapport per mars 2025 för Alvesta kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner ekonomisk månadsrapport per mars 2025.  

Kommunstyrelsen beslutar att till arbetsutskottets sammanträde den 13 maj 2025 
kalla ordförande och förvaltningschef för omsorgsnämnden, nämnden för arbete 
och lärande samt utbildningsnämnden för att redogöra för respektive nämnds 
åtgärdsplan för en budget i balans.      

Sammanfattning 

Enligt beslut av kommunstyrelsen ska respektive nämnd upprätta en förenklad 
ekonomisk rapport per sista mars, april och oktober. Utifrån nämndernas rapporter, 
senaste skatteunderlagsprognos från Sveriges kommuner och regioner (februari 
2025) samt andra kända faktorer har kommunledningsförvaltningen upprättat en 
ekonomisk rapport, innehållande helårsprognos för Alvesta kommun. I början av 
året innehåller prognosen många osäkerhetsfaktorer; både intäkts- och 
kostnadssidan påverkas av externa och interna faktorer.  

Årets resultat prognostiseras till minus 29 miljoner kronor, vilket innebär en negativ 
budgetavvikelse om 38,7 miljoner kronor. Prognosen för finansförvaltningen är 
positiv 12,5 miljoner kronor, varav 8,5 miljoner kronor avser skatter och generella 
statsbidrag och 4,0 miljoner kronor till följd av utnyttjande av överskottsmedel från 
tidigare år för delfinansiering av pensionskostnader. Nämnderna tillsammans 
prognostiserar ett underskott om 51,2 miljoner kronor. Det är nämnden för arbete 
och lärande, utbildningsnämnden samt omsorgsnämnden som prognostiserar 
underskott, samtliga har redovisat pågående och planerade åtgärder för ekonomi i 
balans.     

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2025-04-14 

Ekonomisk månadsrapport för Alvesta kommun 2025, daterad 2025-04-10         

Beslutet skickas till 

Ekonomiavdelningen 

Utbildningsnämnden 

Nämnden för arbete och lärande 

Omsorgsnämnden    
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§ 65 Dnr KS-2025-00132 3.10.1 

 

Ekonomiskt stöd till Alvesta ridklubb 2025-2027 

Beslut 

1. Kommunstyrelsen beslutar att till Alvesta ridklubb: 

• under år 2025 betala ut ett stöd på 690 000 kronor för inköp av tre 
ridskolehästar samt till insatser för underhåll av ridhusets tak. 

• under år 2026 betala ut ett stöd på 300 000 kronor för inköp av tre 
ridskolehästar. 

• under år 2027 betala ut ett stöd på 300 000 kronor för inköp av tre 
ridskolehästar. 

2. Samtliga utbetalningar sker efter att kostnader för inköpen är vidimerade och 
används medlen till annat än beslutat blir Alvesta Ridklubb återbetalningsskyldiga 
på motsvarande belopp. 

3. Styrelsen för Alvesta Ridklubb ska till kultur- och fritidsförvaltningen inkomma 
med en handlingsplan för att på lång sikt få en ekonomi i balans.  

4. Utbetalningen för år 2025 ska belasta kommunstyrelsens strategiska medel och 
överföras till kultur- och fritidsnämnden medan utbetalningarna för åren 2026-2027 
ska beaktas i kultur- och fritidsnämndens budget. 

Reservationer 

Mats Johnsson (SD), Lena Nikolausson (SD), Claudia Crowley Sörensson (M) och 
Gunilla Gustafson (M) reserverar sig mot beslutet.     

Sammanfattning 

Alvesta Ridklubb har den 27 januari 2025 inkommit med en skrivelse till Alvesta 
kommun där man beskriver föreningens ekonomiska situation som ansträngd och 
där man ber Alvesta kommun om extra stöd för att säkra föreningens överlevnad. 

Kultur- och fritidsnämnden har beslutat om investeringsmedel till Alvesta ridklubb 
år 2025 om totalt 208 812 kronor avseende byte av belysning i stall och ridhus, 
inköp av mindre traktor och byggnation av två nya boxplatser (§ 13/2025). Den 
beviljade summan motsvarar hälften av den totala investeringskostnaden i enlighet 
med kultur- och fritidsnämndens riktlinjer för föreningsstöd.  

Alvesta Ridklubb önskar hjälp med att kunna köpa in fler hästar till sin 
ridskoleverksamhet. Detta för att dels kunna ersätta hästar som inom en närtid bör 
pensioneras, dels köpa nya hästar för att kunna utöka verksamheten med fler 
ridande. Investeringar i nya ridskolehästar är dyra och en häst avsedd för 
ridskoleverksamhet beräknas kosta mellan 75 000-100 000 kronor. Stöd till inköp av 
nya hästar ryms inte inom kultur- och fritidsnämndens riktlinjer för föreningsstöd. 
Föreningen önskar även hjälp med att genomföra insatser på ridhusets tak i form av 
ett mer omfattande underhåll. Detta bedöms inte heller rymmas inom det av 
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kultur- och fritidsnämndens beslutade investeringsstödet. Kostnaden på 
underhållsinsatserna för taket beräknas enligt lämnad offert uppgå till 390 000 
kronor. 

Då varken inköp av nya hästar eller större insatser på taket bedöms rymmas inom 
ramen för kultur- och fritidsnämndens riktlinjer för föreningsstöd behöver dessa 
frågor hanteras av kommunstyrelsen. Kultur-och fritidsnämnden föreslår 
kommunstyrelsen besluta att till Alvesta Ridklubb (§ 14/2025): 

• Under 2025 betala ut ett stöd på 690 000 kronor för inköp av tre 
ridskolehästar samt till insatser för underhåll av ridhusets tak.  

• Under 2026 betala ut ett stöd på 300 000 kronor för inköp av tre 
ridskolehästar. 

• Under 2027 betala ut ett stöd på 300 000 kronor för inköp av tre 
ridskolehästar. 

Samtliga utbetalningar föreslås ske efter att kostnader för inköpen är vidimerade 
och används medlen till annat än beslutat blir Alvesta Ridklubb 
återbetalningsskyldiga på motsvarande belopp. 

Styrelsen för Alvesta Ridklubb ska till kultur- och fritidsförvaltningen inkomma med 
en handlingsplan för att på lång sikt få en ekonomi i balans.      

Yrkanden 

Claudia Crowley Sörensson (M) yrkar att kommunstyrelsen beslutar att till Alvesta 
Ridklubb: 

• Under 2025 betala ut ett stöd på max 390 000 kronor för underhåll av 
ridhusets tak.  

• Under 2025 betala ut ett stöd på 400 000 kronor för investeringar, 
exempelvis ridskolehästar, traktor eller annan prioriterad 
verksamhetsutveckling, där föreningen ges frihet att göra den avvägning 
som bäst möter deras behov. De ekonomiska medlen får ej användas till 
driftskostnad såsom personalkostnad, foder med mera.  

• Under 2026 betala ut ett stöd på 300 000 kronor för investeringar, 
exempelvis ridskolehästar eller annan prioriterad verksamhetsutveckling, 
där föreningen ges frihet att göra den avvägning som bäst möter deras 
behov förutsatt att Alvesta Ridklubb kan redovisa en väsentligt förbättrad 
ekonomisk stabilitet. De ekonomiska medlen får ej användas till 
driftskostnad såsom personalkostnad, foder med mera.  

• Under 2027 betala ut ett stöd på 200 000 kronor för investeringar, 
exempelvis ridskolehästar eller annan prioriterad verksamhetsutveckling, 
där föreningen ges frihet att göra den avvägning som bäst möter deras 
behov förutsatt att Alvesta Ridklubb kan redovisa budget i balans. De 
ekonomiska medlen får ej användas till driftskostnad såsom 
personalkostnad, foder med mera.  

• Att Alvesta Ridklubb ska arbeta vidare med upprättad handlingsplan för att 
sedan inkomma med en mer konkret och detaljerad handlingsplan med 
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beskrivning av åtgärder som ska genomföras inklusive syfte och förväntat 
resultat av respektive åtgärd. Handlingsplanen ska godkännas av kultur- och 
fritidsnämnden innan några ekonomiska medel betalas ut.  

• Att Alvesta ridklubb ska följa upp och återrapportera åtgärderna i 
handlingsplanen till kultur- och fritidsnämnden som senast 6 månader efter 
handlingsplanen godkänts.  

• Vid bristande uppföljning eller utebliven förbättrad ekonomisk stabilitet: 
Om Alvesta Ridklubb inte genomför och redovisar åtgärder enligt 
handlingsplanen, eller om redovisningen inte uppfyller de krav som ställts, 
kan fortsatt utbetalning av stöd omprövas och eventuellt utebli. 

Syftet med detta förslag är att möjliggöra för Alvesta Ridklubb att själva prioritera 
sina investeringar utifrån aktuella behov, exempelvis om inköp av hästar eller 
traktor är mest angeläget. Detta skapar en mer flexibel och långsiktig lösning för 
föreningens verksamhet.  

Mats Johnsson (SD) och Lena Nikolausson (SD) yrkar bifall till Claudia Crowley 
Sörenssons (M) yrkande. 

Anna Gilius (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut.     

Beslutsgång 

Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut, arbetsutskottets förslag 
och Claudia Crowley Sörenssons (M) förslag. Ordförande ställer förslagen mot 
varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag. 

Votering begärs.     

Votering 

Ordförande instruerar kommunstyrelsen att en ja-röst innebär en röst på 
arbetsutskottets förslag och en nej-röst en röst på Claudia Crowley Sörenssons (M) 
förslag. 

Med 9 ja-röster mot 4 nej-röster beslutar kommunstyrelsen enligt arbetsutskottets 
förslag. 

Ledamot Ja-röst Nej-röst Avstår 

Per Ribacke (S) Ja   

Thomas Haraldsson (C) Ja   

Claudia Crowley Sörensson (M)  Nej  

Frida Christensen (S) Ja   

Sebastian Ohlsson (S) Ja   

Anna Gilius (C) ersätter Heléne Andersson (C) Ja   

Jessica Johansson (KD) Ja   

Linnéa Naess (V) Ja   

Gunilla Gustafson (M) ersätter Kajsa 
Sivertson (M) 

 Nej  

Mats Johnsson (SD)  Nej  
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Lena Nikolausson (SD)  Nej  

Jan-Erik Svensson (AA) Ja   

Lars-Olof Franzén (AA) Ja   

Summa 9 4 0 

    

Beslutsunderlag 

Handlingsplan från Alvesta Ridklubb 2025 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 43, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-20 

Kultur- och fritidsnämndens beslut § 14, 2025-02-26 

Skrivelse från Alvesta ridklubb, 2025-01-27   

Beslutet skickas till 

Alvesta ridklubb 

Ekonomiavdelningen 

Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 66 Dnr KS-2024-00507 1.6.4 

 

Beslut om fullständig delning av Allbohus Fastighets AB och 
skapandet av två nya bolag 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att: 

1. genomföra en fullständig delning (fission) av Allbohus Fastighets AB och skapa två 
nya aktiebolag, ett bolag för bostäder och kommersiella lokaler och ett bolag för 
verksamhetslokaler åt kommunen. 

2. de nya bolagen blir systerbolag direkt under ägaren Alvesta Kommunföretag AB. 

3. målet är att bolagen är bildade 1 januari 2026. 

4. uppdra till kommunstyrelsen att planera för verkställigheten och återkomma till 
fullmäktige med förslag till beslut om bolagsordningar, styrelse med mera. 

Sammanfattning 

Bakgrund 

KPMG har på uppdrag av Alvesta Kommunföretag AB genomfört en utredning av 
bolagsstruktur fokuserat på Allbohus Fastighets AB. Motiven till denna utredning är 
behovet av att förtydliga de olika uppdragen och legala förutsättningar som finns å 
ena sidan för hyresbostäder och allmännytta och å andra sidan verksamhetslokaler 
åt kommunen. Bostäder och kommersiella lokaler ska följa lag om allmännyttiga 
kommunala bostadsaktiebolag och finansieras av hyresintäkter på en marknad där 
det finns alternativ med bostäder hos andra fastighetsägare, bostadsrätter och 
egna hem. Verksamhetslokaler åt kommunen finansieras med kommunala 
budgetpengar och har ingen direkt marknad utan lokaler ska ordnas effektivt och 
långsiktigt.  

Konsekvensanalys  

Utredningen av KPMG har visat att alternativet fullständig delning (fission) av 
AllboHus är det mest gynnsamma sättet finansiellt och praktiskt om 
kommunkoncernen vill dela upp bolaget i ett bolag för bostäder/kommersiella 
lokaler och ett bolag för verksamhetslokaler åt kommunen. Dock uppstår en del 
engångs- eller transaktionskostnader.  

För att få en bredare bild och förståelse av vilka följder ett genomförande av 
alternativet fullständig delning kan innebära har en konsekvensanalys genomförts.  

Sammanfattningsvis visar analysen att det finns en förståelse att en uppdelning av 
Allbohus i två bolag är en förändring som kan förbättra tydlighet, styrning och 
effektivitet på sikt. En fokusering och renodling på de olika uppdragen och 
affärslogikerna ska kunna skapa mer värde och effektivitet än de extrakostnader 
som uppstår. Mycket talar för att effektivitet och lönsamhet med 
fastighetsförvaltning uppnås om verksamheten renodlas, fokuseras och samordnas. 
De olika uppdragen för de två nya bolagen ska tydliggöras med skilda 
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bolagsordningar och specifika ägardirektiv. Det behöver kompletteras med 
bolagsspecifika verksamhetsplaner och budgetar. Utifrån beslut om de nya bolagen 
med bolagsordning och specifika ägardirektiv behöver organisationen med 
bemanning ses över. Vidare behöver flera ekonomiska och fastighetsrättsliga frågor 
redas ut.    

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 44, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-18 

Konsekvensanalys, 2025-03-06 

Utredning, 2024-06-01    

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 67 Dnr KS-2025-00167 4.5.2 

 

Inriktningsbeslut om ny brandstation i Alvesta 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att: 

1. uppdra till Allbohus Fastighets AB att i samråd med Värends 
Räddningstjänstförbund och arbetsgruppen om ny brandstation, ta fram förslag till 
utformning och gestaltningsritningar baserat på förbundets upprättade 
behovsanalys för en ny brandstation i Alvesta.  

2. inriktningen på lokalisering är att placera den nya stationen på kommunal 
detaljplanerad mark väster om väg 126 vid norra infarten.   

3. fortsätta samråda med Värends Räddningstjänstförbund och Växjö kommun om 
konsekvenser och lämplig organisation för en ny brandstation i Alvesta.   

Sammanfattning 

Bakgrund 

Värends räddningstjänstförbund har under senare år arbetat med ett uppdrag att 
utreda förbundets förmåga att genomföra insatser och ge förslag på hur förmågan 
bör se ut i framtiden. Den nuvarande organisationen med brandstationer i 
kommunerna har under en följd av år fått alltmer krav på insatser samtidigt som 
bebyggelsen vuxit så att Alvesta och Växjö har kommit varandra närmare 
geografiskt. Förbundet har med förankring hos ägarkommunerna Alvesta och Växjö 
utrett förutsättningarna för en ny brandstation i Alvesta som ökar förmågan och 
stärker hela förbundet.  

Förbundet förordar en heltidskår i Alvesta, vilket ökar möjligheterna för 
bebyggelsens utbredning utan att ställa extra krav på byggnationer för att uppnå ett 
tillfredsställande skydd för de som befinner, bor och arbetar i dessa områden. 
Lokaliseras en ny brandstation vid länsväg 126, norra utfarten, minskas tiden för att 
i alla riktningar nå tillbud, olyckor och bränder. 

Förstudie  

En arbetsgrupp med representanter från förbundet, kommunledningsförvaltingen, 
Allbohus fastighets AB och samhällsbyggnadsförvaltningen har genomfört en 
förstudie med behovsanalys av funktioner för en ny brandstation, skiss på hur den 
skulle kunna utformas, indikativ kalkyl på investering och hyra. I förstudien har 
gruppen omvärldsbevakat hur andra kommuner och förbund har byggt sina nya 
stationer. En vanlig lösning är att andra så kallade blåljusverksamheter (ambulans 
och polis) samlokaliseras med brandstationer till ett ”blåljushus” för att ta tillvara 
synergieffekter.  

Behov av lokalyta är beräknad till 2 680 kvadratmeter (fördelat över två plan). 
Ytterligare kvadratmeter behövs om polis och ambulans ska samlokaliseras. I 
skissen är lokaler för kommunal ledningsplats medtagen. Dessa lokaler används 
under ”vanliga dagar” till kontor, konferens/utbildning. För ledningsplats, viss 
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projektering, teknisk utrustning med mera kan bidrag från MSB erhållas, till 
exempel fick Älmhults kommun för cirka tio år sedan 6 miljoner kronor.  

Används den prisnivå per kvadratmeter som Osby kommun haft för en ny 
brandstation som byggdes 2024 blir behovet av en investering indikativt cirka 86 
miljoner kronor. Räknas det upp till 2029 års prisläge då ett eventuellt bygge kan bli 
aktuellt blir det indikativa talet cirka 97 miljoner kronor vilket ger en årshyra på 6,5–
7 miljoner kronor per år. Ambitionen i diskussioner om en ny brandstation är att 
den ska vara inflyttningsklar under 2029. Enbart byggtid är cirka 18 månader. Därtill 
tillkommer tid för projektering, upphandling och beslutsprocess.  

Lokalisering  

Den lokalisering som förordas av räddningstjänsten efter analyser av 
bebyggelsestruktur, arbetsplatser är utmed länsväg 126, norra utfarten. Alvesta 
kommun äger 24 400 kvadratmeter mark väster om väg 126 vid norra infarten. 
Marken är planlagd för verksamheter, detaljhandel och kontor. Det är mest 
gynnsamt för tid för att rycka ut och nå olycksplatser och bränder.  

Fortsatt arbete 

Sedan besluten om uppdrag och samråd är klara och besked lämnats att fortsätta 
behöver detaljprojektering ske och upphandling påbörjas.  

Investering och hyra behöver beaktas i Mål och budget med berörda delar hos 
kommunen, Allbohus och Värends räddningstjänstförbund.  

Kommunfullmäktige måste också besluta om att godkänna investeringen och ge 
startbesked till Allbohus.    

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 45, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-04  

Kartskiss över tänkt placering   

Beslutet skickas till 

Värends räddningstjänstförbund 

Växjö kommun 

Allbohus fastighets AB 

Kommunledningsförvaltningen 

Samhällsbyggnadsförvaltningen     
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§ 68 Dnr KS-2023-00445 210 

 

Bostadsförsörjningsprogram för Alvesta kommun år 2025-2030 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta 
Bostadsförsörjningsprogram för Alvesta kommun år 2025-2030. 

Sammanfattning 

Bostadsförsörjningsprogrammet syftar till att ange övergripande riktlinjer för 
bostadsförsörjningen i Alvesta kommun, att utreda om utbudet av bostäder i 
kommunen motsvarar efterfrågan samt utreda vilket tillskott av bostäder som krävs 
för att utbudet ska motsvara framtidens efterfrågan.  

Programmet anger ett antal övergripande riktlinjer och mätbara mål med överblick 
fram till 2030. Bostadsförsörjningsprogrammet ska fungera som ett stöd i framtida 
planering och revideras eller aktualiseras varje mandatperiod.    

Varje kommun ska anta riktlinjer för bostadsförsörjningen i kommunen och genom 
dessa riktlinjer planera för bostadsförsörjningen. Syftet med planeringen för 
bostadsförsörjningen är att skapa förutsättningar för alla i kommunen att leva i 
goda bostäder och att främja att ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen 
genomförs. 

Programmet har tagits fram i samarbete inom kommunkoncernen och 
förtroendevalda och tjänstepersoner har getts möjligheter att ge inspel till 
innehållet. 

Förslag till Bostadsförsörjningsprogram har varit utsänt för samråd 6 december 
2024 till 31 januari 2025. Programmet och missiv var utsänt för kännedom och 
eventuellt yttrande till berörda myndigheter, nämnder, bolag och råd samt 
grannkommuner enligt sändlista för samråd. Förslaget har även gjorts tillgängligt för 
medborgare, exploatörer och övrig allmänhet under samrådstiden i kommunhuset. 

En samrådsredogörelse har tagits fram för att besvara inkomna synpunkter. Det har 
förts dialog och avstämningar med de som har valt att lämna synpunkter på 
programmet.   

Till bostadsförsörjningsprogrammet ska en handlingsplan utarbetas av Alvesta 
kommun, i syfte att klargöra hur programmet avses genomföras och verkställas. 
Handlingsplanen ska ses som en bilaga till detta program.  

Konsekvensanalys 

Bostadsförsörjningsprogrammet behandlar boendeutveckling som påverkar 
resurssättning, möjlighet till arbetskraft inom pendlingsavstånd för bolag inom 
kommunen.  

Syftet med programmet är att ge en samlad bild av befolknings- och 
bostadssituationen i Alvesta kommun samt de boendebehov som finns och framför 
allt framöver. Boendet ska också kopplas till det framtida behovet av skola, förskola 
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och omsorg samt den långsiktiga planeringen som föregår utbyggnad av 
infrastruktur både ovan och under jord. 

Bostadsbeståndet tillsammans med andra kommunala satsningar i kommunen ska 
bidra till att motverka segregation i samhället genom exempelvis ett blandat 
bostadsbestånd med olika upplåtelseformer, storlek på tomter samt närhet till 
kommunala eller privata närmiljöer.   

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 46, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-12 

Förslag på Bostadsförsörjningsprogram för Alvesta kommun 

Samrådsredogörelse, 2025-03-06  

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 69 Dnr KS-2025-00119 1.3.1 

 

Samråd av förslag om revidering av avfallsföreskrifter för 
Alvesta kommun 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att samråd med utställning på förslag till 
Avfallsföreskrifter för Alvesta kommun ska genomföras från den 5 maj till den 9 juni 
2025. 

Sammanfattning 

Avfallsföreskrifter bestämmer vilka regler som gäller för avfallshanteringen i 
kommunen. Alvesta kommuns avfallsföreskrifter behöver revideras för att 
överensstämma med nuvarande lagstiftning. Revideringen av avfallsföreskrifterna 
har också utgått från en nationell mall som branschorganisationen Avfall Sverige har 
tagit fram. Men anpassningar har gjorts utifrån förutsättningar i Alvesta kommun. 
Slutligen har ett behov funnits av förtydligande av uppgifter och mandat för 
kommunstyrelsen, nämnden för myndighetsutövning samt Alvesta Renhållnings AB. 

Bestämmelser kommunal renhållningsordning regleras i 15 kap. 41–44 §§ 
miljöbalken. Kommunens renhållningsordning är avfallsföreskrifter och 
avfallsplanen. Enligt 42 § ska förslag om renhållningsordning ställas ut på 
granskning i fyra veckor.  

Konsekvensanalys 

Kommunens renhållningsordning ska:  

• Stimulera miljömässigt riktig avfallshantering,  

• Stimulera en god arbetsmiljö,  

• Styra mot en rationell avfallshantering som bidrar till minskad 
klimatpåverkan,  

• Ge kunden viss valfrihet avseende tjänster och servicegrad,  

• Styra mot hållbar ekonomi för kommunens avfallsverksamhet    

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 47, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-24 

Samrådsförslag till Avfallsföreskrifter för Alvesta kommun med bilagor 

Protokollsutdrag NMY ”Avfallsföreskrifter” §10, 2025-02-24 

Bilaga 1 Eldning av trädgårdsavfall     

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadsförvaltningen     
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§ 70 Dnr KS-2025-00183 1.2.1 

 

Bildande av verksamhetsområde för vatten i Torsåsby 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att bilda 
verksamhetsområde för vatten i det område som redovisas i bilaga 1.    

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden har på sitt sammanträde 2024-11-14 behandlat ett 
ärende om att föreslå kommunfullmäktige att bilda verksamhetsområde för vatten i 
Torsåsby i det område som redovisas i bilaga 1. Gränserna för det föreslagna 
verksamhetsområdet för vatten är samma som gränserna för befintligt 
verksamhetsområdet för spillvatten i Torsåsby. Bilaga 2 i ärendet redovisar de 
fastigheter som hamnar inom föreslaget verksamhetsområde.  

I VA-plan antagen av kommunfullmäktige 2015-04-28, § 51, pekades Torsåsby ut 
som ett område som har behov av kommunalt vatten och att allmän 
vattenanläggning bör byggas ut till år 2023. VA-avdelningen har under 2021–2023 
gjort en fördjupad analys av vilka bebyggelseområden som kommunen enligt § 6 i 
Lag (2006:412) om allmänna vattentjänster har skyldighet att upprätta 
verksamhetsområde i. VA-avdelningens sammanvägda bedömning är att 
kommunen har en skyldighet i att bygga ut allmän vattenanläggning i centrala 
Torsåsby. För ytterligare bakgrund och bedömningar i ärendet se 
samhällsbyggnadsnämndens beslut § 92, 2024-11-14. 

Ett samråd har genomförts med fastighetsägare som har fastigheter inom eller nära 
intill det föreslagna verksamhetsområdet. Inkomna synpunkter eller frågor under 
samrådet har inte föranlett någon förändring av det föreslagna 
verksamhetsområdet (se ärendets bilaga 3 för samrådsredogörelse).    

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 48, 2025-04-01 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-27 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut § 92, 2024-11-14  

Bilaga 1: Förslag till verksamhetsområde för vatten i Torsåsby, 2024-10-22 

Bilaga 2: Fastigheter inom föreslaget verksamhetsområde, 2024-10-22 

Bilaga 3: Samrådsredogörelse angående förslag om bildande av 
verksamhetsområde för vatten i Torsåsby, 2024-10-22 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 71 Dnr KS-2024-00087 3.10.1 

 

Uppföljning och utvärdering av finansiering av projekt med 
Alvesta motorklubb 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av uppföljning och utvärdering av 
finansiering av projekt med Alvesta motorklubb.   

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade 2024-03-05 (§ 31) om att finansiera projekt 
tillsammans med Alvesta Motorklubb upp till 1 483 425 kronor och att finansiering 
sker genom strategiska medel efter avstämning av redovisade nettokostnader samt 
gav kommunchef i uppdrag att teckna avtal med Alvesta Motorklubb.  

Efter att projektet avslutades informerade kommunchef kommunstyrelsens om 
uppföljning av avtalet med motorklubben på kommunstyrelsens sammanträde 
2025-02-04 (§ 9). Kommunstyrelsen beslutade då att ge kommunledningskontoret i 
uppdrag att upprätta utförlig och skriftlig såväl slutrapportering och utvärdering av 
projektet enligt de överenskomna avtalsvillkoren som skall presenteras på 
kommunstyrelsen den 15 april 2025. Detta för att säkerställa att alla aspekter av 
projektets genomförande har dokumenterats korrekt, att de avtalsenliga kraven 
uppfyllts, samt att all användning av skattemedel har skett på ett transparent och 
korrekt sätt. 

Kommunledningsförvaltningen har sammanställt en skriftlig uppföljning och 
utvärdering som finns som bilaga i detta ärende.      

Yrkanden 

Claudia Crowley Sörensson (M) tilläggsyrkar att kommunstyrelsen beslutar att: 

1. Allt framtida arbete inom brottsförebyggande insatser och avhopparverksamhet 
ska baseras på aktuell lägesbild, evidensbaserade metoder och ske i samverkan 
mellan relevanta myndigheter och föreningar. 

2. Det tydliggörs att det är socialtjänsten som har det övergripande ansvaret för 
sådana insatser, i enlighet med gällande lagstiftning.  

Mats Johnsson (SD), Gunilla Gustafson (M) och Lena Nikolausson (SD) yrkar bifall till 
Claudia Crowley Sörenssons (SD) tilläggsyrkande.    

Beslutsgång 

Ordförande finner att det finns ett förslag till beslut, arbetsutskottets förslag, samt 
ett tilläggsyrkande till detta från Claudia Crowley Sörensson (M). 

Ordförande frågar först kommunstyrelsen om arbetsutskottets förslag till beslut 
och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt det. 

Ordförande frågar sedan kommunstyrelsen om Claudia Crowley Sörenssons (M) 
tilläggsyrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar att avslå det. 
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Votering begärs.     

Votering 

Ordförande instruerar kommunstyrelsen att en ja-röst innebär en röst på att avslå 
tilläggsyrkandet och en nej-röst att bifalla tilläggsyrkandet. 

Med 7 ja-röster mot 6 nej-röster beslutar kommunstyrelsen att avslå Claudia 
Crowley Sörenssons (M) tilläggsyrkande. 

Ledamot Ja-röst Nej-röst Avstår 

Per Ribacke (S) Ja   

Thomas Haraldsson (C) Ja   

Claudia Crowley Sörensson (M)  Nej  

Frida Christensen (S) Ja   

Sebastian Ohlsson (S) Ja   

Anna Gilius (C) ersätter Heléne Andersson (C) Ja   

Jessica Johansson (KD) Ja   

Linnéa Naess (V) Ja   

Gunilla Gustafson (M) ersätter Kajsa 
Sivertson (M) 

 Nej  

Mats Johnsson (SD)  Nej  

Lena Nikolausson (SD)  Nej  

Jan-Erik Svensson (AA)  Nej  

Lars-Olof Franzén (AA)  Nej  

Summa 7 6 0 

     

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 49, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-20 

Uppföljning och utvärdering av finansiering av projekt med Alvesta motorklubb, 
2025-03-17 

Kommunstyrelsens beslut § 9, 2025-02-04        
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§ 72 Dnr KS-2024-00358 5.5.3 

 

Redovisning av Cybersäkerhetskollen (infosäkkollen och IT-
säkkollen) 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att notera informationen till protokollet.   

Sammanfattning 

Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) fick under 2019 i uppdrag av 
regeringen att ta fram en struktur för uppföljning av det systematiska 
informationssäkerhetsarbetet i den offentliga förvaltningen. Syftet med 
uppföljningen var tvådelat, dels att ge organisationerna stöd med återkoppling om 
nivån på deras informationssäkerhetsarbete och ge förslag på förbättringar och dels 
att ta fram en samlad bedömning till regeringen. Mätningen i form av 
informationssäkerhetskollen har genomförts två gånger tidigare, men vid dessa 
tillfällen har inte Alvesta kommun deltagit.  

Till redovisningen för 2024 gav regeringen MSB i uppdrag att redovisa hur nivån på 
IT-säkerhet ser ut i organisationerna och IT-säkkollen tillkom till mätningen. 
Infosäkkollen och IT-säkkollen bildar tillsammans Cybersäkerhetskollen. It-säkkollen 
är en mätning av en organisations it-säkerhetsåtgärder. Mätningen är idag en 
självskattningsundersökning, och kommer att vidareutvecklas för att genomföras i 
full skala 2025. Resultatet från IT-säkkollen kommer inte att redovisas närmare i och 
med att det skulle kunna peka på sårbarheter i organisationens IT-miljö. 

I modellen kan fyra nivåer uppnås. Nivåerna baseras på hela organisationens 
samlade arbete inom samtliga de tio arbetsområden. 0 står för nivån en 
organisation befinner sig på innan den har uppnått någon av nivåerna 1-4. 

Alvesta kommun når i mätningen 2024 inte upp till nivå 1 i Infosäkkollen. Det visar 
på att organisationen inte ännu har de grundläggande inslagen i ett systematiskt 
informations- och cybersäkerhetsarbete på plats. Den övergripande 
nivåbedömningen tar sikte på bredden i informationssäkerhetsarbetet. För att nå 
upp till en nivå (1-4) måste resultat uppnås på alla frågor på respektive nivå.  

Alvesta kommun når upp till poäng motsvarande nivå 1 på 50 procent av frågorna i 
infosäkkollen. Det bör dock tilläggas att flertalet av frågorna är formulerade på så 
vis att fråga ställs om organisationen har haft ett systematiskt arbetssätt för de olika 
områdena under de senaste två åren. Det systematiska 
informationssäkerhetsarbete som Alvesta kommun har på plats, har till stor del 
utvecklats under 2024. Hade mätningen avsett organisationens uppnådda 
systematiska informationssäkerhetsarbete vid mättillfället, hade Alvesta kommun 
nått ett något högre resultat. 

 Även om mycket inom flera av arbetsområdena är påbörjat kvarstår fortfarande ett 
omfattande arbete för att bygga upp ett grundläggande systematiskt 
informationssäkerhetsarbete, och framför allt implementera det i organisationen.  
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Det kortsiktiga målet inom ramen för Alvesta kommuns 
informationssäkerhetsarbete är att nå upp till nivå 1 i Cybersäkerhetskollen. Det 
långsiktiga målet är dock att nå högre nivåer för att säkerställa att organisationen 
bedriver ett på bredden kvalificerat informations- och cybersäkerhetsarbete.  

I bilagd skrivelse redogörs för arbetet i organisationen inom respektive 
arbetsområde. 

I mätningen 2024 deltog 48,9 procent av organisationerna inom offentlig 
förvaltning. 111 organisationer, 41,4 procent, uppnådde nivå 1 eller högre i 
Infosäkkollen 2024. Nivå 1 i Infosäkkollen motsvarar att man har de grundläggande 
inslagen i ett systematiskt informations- och cybersäkerhetsarbete på plats. Det 
betyder samtidigt att 58,6 procent av alla deltagande organisationer saknar de 
grundläggande inslagen som modellen mäter. 14,2 procent av de deltagande 
organisationerna uppnådde nivå 2 eller bättre. 

MSB:s redogör för att det samlade resultatet från Infosäkkollen visar att ledningens 
engagemang korrelerar med organisationens resultat, det vill säga, att ju högre 
engagemang ledningen visar, desto bättre resultat i Infosäkkollen. Det finns också 
tecken i svarsmaterialet som tyder på ett orsakssamband. Dessutom angav 
respondenterna i enkätundersökningen i relativt stor utsträckning att relevant 
kompetens för förbättringsarbetet redan finns i organisationerna. Om ledningens 
engagemang ökar och nödvändiga resurser tillförs borde därför förbättringar kunna 
uppnås.  

Deltagande organisationer presterar bäst inom de arbetsområden i Infosäkkollen 
som ligger närmast IT-säkerhetsarbetet. Det är i linje med de resultat MSB noterat i 
tidigare mätningar. De arbetsområden där minst antal deltagande organisationer 
klarat nivå 1 i modellen är för Ledningens styrning och kontroll, följt av Uppföljning 
och utvärdering och därefter Incident- och kontinuitetshantering.  Att utvecklas på 
bredden och få ihop helheten är det som premieras i Infosäkkollen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 50, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-13 

Skrivelse, Redovisning av Cybersäkerhetskollen 2024, 2025-03-11   
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§ 73 Dnr KS-2025-00068  

 

Svar på remiss av SOU 2024:87: Ökat uppgiftsutbyte i det 
brottsförebyggande arbetet - skolans och socialtjänstens behov 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att lämna följande yttrande över remissen: 

Alvesta kommun ställer sig positiva till de förslag som lämnas i SOU 2024:87 som 
berör kommunens verksamheter och bedömer att de ökade möjligheter till 
informationsutbyte som förslagen ger kommer ge bättre förutsättningar för 
kommunens berörda verksamheters brottsförebyggande arbete.  

Alvesta kommun har i övrigt inga särskilda synpunkter på förslagen.   

Sammanfattning 

Alvesta kommun är en av remissinstanserna för utbildningsdepartementets förslag 
Ökat uppgiftsutbyte i det brottsförebyggande arbetet – skolans och socialtjänstens 
behov (SOU 2024:87).  

Utbildningsnämnden och nämnden för arbete och lärande har getts möjlighet att 
yttra sig över förslaget. Båda nämnderna ställer sig positiva till de förslag som ges i 
remissen. Nämnden för arbete och lärande bedömer att förslaget ger socialtjänsten 
bättre förutsättningar för sitt brottsförebyggande arbete genom ökade möjligheter 
till informationsutbyte. 

Uppdraget för utredningen har bland annat varit att kartlägga och analysera vilka 
uppgifter som kan behöva utbytas mellan skola, socialtjänst och brottsbekämpande 
myndigheter i brottsförebyggande syfte. I uppdraget har även ingått att föreslå 
författningsändringar som medför att sådana uppgifter kan utbytas. Ett annat 
uppdrag har varit att kartlägga och analysera vilka uppgifter som kan behöva 
utbytas mellan skolor i brottsförebyggande syfte, och att lämna förslag som medför 
att sådana uppgifter kan utbytas. 

I utredningen görs bedömningen att både skolan och socialtjänsten har ett behov 
av mer information om enskilda från varandra och från andra myndigheter i 
brottsförebyggande syfte. I förslaget framgår flera förslag på ändringar och tillägg i 
offentlighets- och sekretesslagen samt skollagen för att möjliggöra ett ökat 
uppgiftsutbyte. Förslagen innebär exempelvis: 

• Bättre möjligheter för Polismyndigheten och Säkerhetspolisen att lämna 
uppgifter om enskilda till skolan.  

• Bättre möjligheter för socialtjänsten och skolan att lämna uppgifter om 
enskilda till varandra. 

• Utvidgad uppgiftsskyldighet avseende elever vid skolbyten. 

• Bättre möjligheter för Polismyndigheten, Säkerhetspolisen och Tullverket 
att lämna uppgifter om enskilda till socialtjänsten och SiS. 
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Förändringarna föreslås träda i kraft den 1 juli 2026. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-28 

Förslag på yttrande, 2025-03-28 

Utbildningsnämndens beslut § 29, 2025-03-24 

Nämnden för arbete och lärandes beslut, fattat på delegation 2025-03-26 

Remissmissiv, 2025-01-21 

SOU 2024:87, Ökat uppgiftsutbyte i det brottsförebyggande arbetet – skolans och 
socialtjänstens behov    

Beslutet skickas till 

Utbildningsdepartementet 
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§ 74 Dnr KS-2024-00491 1.2.6 

 

Svar på motion (SD) om tempererat utomhusbad i Moheda 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad 
med hänvisning till att det i nuläget inte finns efterfrågat behov eller ekonomi till ett 
nytt utomhusbad i Alvesta kommun, men att kultur- och fritidsförvaltningen 
kommer att fortsätta bevaka behovet av nya friluftsanläggningar och 
badanläggningar. 

Reservationer 

Mats Johnsson (SD) och Lena Nikolausson (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Sammanfattning 

Mats Johnsson (SD) och Lena Nikolausson (SD) har inkommit med en motion i vilken 
de föreslår att kommunstyrelsen ger berörda nämnder i uppdrag att planera för och 
iordningställa ett tempererat utomhusbad i Moheda, förslagsvis på nämnda plats 
(området bakom Vegby sporthall). 

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat motionen på sitt sammanträde 2025-02-
26 (§ 15) och föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad med 
hänvisning till att det i nuläget inte finns efterfrågat behov eller ekonomi till ett nytt 
utomhusbad i Alvesta kommun, men att kultur- och fritidsförvaltningen kommer att 
fortsätta bevaka behovet av nya friluftsanläggningar och badanläggningar.  

Kultur- och fritidsnämnden redogör i sitt svar för att Alvesta kommun har, sett till 
invånare och storlek, gott om naturbad. I kommunen finns idag fjorton 
sjöbadplatser varav fem badplatser finns i kommunens norra del, Lidnäs, Tolestorp, 
Åboda, Sjöanäs och Agnaryds badplats. Till Sjöanäs badplats är det cykelavstånd 
med ny cykelväg och avståndet från Moheda är drygt 2 km.  

Avståndet från Moheda till närmast belägna utebad (Lammhults Hälsoarena) är 
drygt 2 mil vilket gör att det finns förutsättningar att ta sig mellan norra delarna av 
Alvesta kommun till Lammhults utebad. En kartläggning för övriga länet visar att 
Tingsryds och Markaryds kommun vardera har ett kommunalt utebad, i Lessebo 
kommun finns det utebad men ej i kommunal regi. Älmhult och Uppvidinge har inga 
kommunala utomhusbad. Ljungby kommun har idag två utebad som har stora 
renoveringsbehov vilket gör dessas framtid oviss. 

Priset för att bygga och uppföra ett utebad har ökat sedan Vislandabadet byggdes 
och renoverades. Kostnaden för totalrenoveringen av Vislandabadet 2016 uppgick 
till drygt 20 miljoner och byggpriserna har ökat kraftigt sedan dess.  

Utebadet i Vislanda lockar mellan 6 000-10 000 besökare per säsong, inklusive 
simundervisning för skolorna. Besöksantal varierar från säsong till säsong vilket 
främst kopplas till ett utebads väderberoende.  



 

Kommunstyrelsen  

Protokoll 
Sida 

40(48) 

Sammanträdesdatum 

2025-04-15 
 

 

  

 

 

Justerares signaturer Utdragsbestyrkande 

  

 

Ett utebad skapar förutsättningar och förstärker möjligheterna till en aktiv fritid och 
skapar en generationsövergripande mötesplats. Utebaden är i regel endast öppna 
sextio till sjuttio dagar per år vilket gör att intäkterna endast tillfaller budget under 
en kort tid av året medan kostnaderna kring hyra med mera finns över hela året. 
Intäkterna är även starkt kopplat till väder. 

Idag bussas eleverna på Mohedaskolan till simhallen i Alvesta för sin 
simundervisning, skolan har tre veckor på vårterminen och tre veckor på 
höstterminen. Behovet av simundervisning bedöms inte vara större i Moheda än på 
andra skolor. 

Kultur- och fritidsförvaltningens ekonomi är ansträngd och om inte tillskott i ram 
sker för kostnader för drift, underhåll, kapitalkostnader och personella resurser 
finns inte möjlighet att driva ytterligare ett utebad i Alvesta kommun. 

Kultur- och fritidsnämnden bedömer att det i nuläget inte finns behov av ytterligare 
ett utebad i Alvesta kommun. Kultur- och fritidsförvaltningen kommer dock att 
fortsätta bevaka behovet av nya friluftsanläggningar och badanläggningar.       

Kommunledningsförvaltningen ser ingen anledning att göra en annan bedömning 
än den som kultur- och fritidsnämnden gör.       

Yrkanden 

Mats Johnsson (SD) och Lena Nikolausson (SD) yrkar bifall till motionen.     

Beslutsgång 

Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut, arbetsutskottets förslag, 
och Mats Johnssons (SD) med fleras bifallsyrkande till motionen. Ordförande ställer 
förslagen mot varandra och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag.      

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 52, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-20 

Kultur- och fritidsnämndens beslut § 15, 2025-02-26 

Motion (SD), 2024-10-09   

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 75 Dnr KS-2025-00154 11.1.4 

 

Stämmodirektiv till årsstämma år 2025 med Alvesta 
kommunföretag AB 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att kommunens ombud vid årsstämma med Alvesta 
kommunföretag AB den 28 april 2025 får i uppdrag att rösta för att: 

• resultaträkning och balansräkning fastställs. 

• disponera bolagets vinst/förlust enligt fastställd balansräkning. 

• bevilja styrelse och VD ansvarsfrihet. 

• fastställa arvoden åt styrelsen, revisorn och lekmannarevisorn med 
suppleant.  

• välja revisor i förekommande fall. 

• besluta om anmälan av styrelseledamöter, styrelsesuppleanter, 
lekmannarevisor med suppleant utsedda av kommunfullmäktige i 
förekommande fall. 

Beslutet gäller under förutsättning att revisor och lekmannarevisor lämnar 
yttranden enligt sammanfattning nedan, i annat fall får stämmodirektivet skrivas 
om.    

Sammanfattning 

David Johansson (C) är utsedd till ordinarie ombud och Linda Gustavsson (S) till 
ersättare till årsstämma med Alvesta kommunföretag AB år 2025 (KS § 11). 

Styrelsen för Alvesta kommunföretag AB planerar att cirka två veckor innan 
årsstämman ska årsredovisning för 2024 vara godkänd och signerad då det föreslås 
att årsstämman i ny räkning ska överföra vinst/förlustmedel. Efter styrelsens beslut 
kommer auktoriserad revisor att lämna revisionsberättelse. Den innehåller normalt 
tillstyrkan att bolagsstämman disponerar vinsten enligt förslaget i 
förvaltningsberättelsen och beviljar styrelsens ledamöter och verkställande 
direktören ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

Bolagets lekmannarevisor uttalar vanligtvis i sin granskningsrapport att 
sammantaget bedöms bolagets verksamhet har skötts på ett ändamålsenligt och 
från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt samt att bolagets interna kontroll 
har varit tillräcklig.     

Beslutsunderlag 

Årsredovisning, revisionsberättelse samt granskningsrapport för Alvesta 
kommunföretag år 2024 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 53, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-20    
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Beslutet skickas till 

Valt ombud samt ersättare 
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§ 76 Dnr KS-2025-00151 1.2.7 

 

Uppföljning av verkställigheten av kommunfullmäktiges beslut 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna redovisad 
uppföljning av verkställigheten av kommunfullmäktiges beslut.    

Sammanfattning 

Enligt § 26 i kommunfullmäktiges arbetsordning bör kommunfullmäktige få en 
återrapportering av fattade beslut på dess ordinarie sammanträde i april och 
oktober månad. Återrapporteringen innehåller en uppföljning av 
kommunfullmäktiges beslut som är av uppdragskaraktär. Den innehåller ingen 
uppföljning av hur nämnderna arbetar med att verkställa/implementera ärenden 
såsom taxor, budget, planer eller program. 

Sedan föregående redovisning finns tre nya beslut av uppdragskaraktär från år 2024 
som redovisas i uppföljningen. Det finns fyra beslut från åren 2021-2023 som vid 
förra uppföljningen inte var verkställda fullt ut varav två har verkställts sedan dess.     

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 54, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-24 

Uppföljning, 2025-03-24   

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 77 Dnr KS-2025-00153 1.2.7 

 

Redovisning av obesvarade motioner 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna redovisning av 
obesvarade motioner.   

Sammanfattning 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning, § 15, ska en motion beredas så att 
fullmäktige kan fatta beslut inom sex månader från det att förslaget väckts. Om 
beredningen inte kan avslutas inom ett år ska det anmälas till kommunfullmäktige 
samt information ska ges om vad som kommit fram under beredningen av 
motionen. 

Vid en uppföljning av inkomna motioner 2025-03-17 konstateras att det finns åtta 
motioner som har anmälts vid sammanträde med kommunfullmäktiges som ännu 
inte besvarats. Tre av dem förväntas behandlas av kommunfullmäktige den 25 mars 
2025 medan en planeras till kommunfullmäktiges sammanträde den 28 april 2025. 
Övriga fyra är under beredning. Därutöver finns i nuläget ytterligare två motioner 
som väntas anmälas till kommunfullmäktiges sammanträde den 28 april 2025.  

Som det ser ut i nuläget är bedömningen att beredningsfristen om sex månader 
kommer att kunna hållas för samtliga motioner.     

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 55, 2025-04-01  

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-17  

Redovisning, 2025-03-17    

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 78 Dnr KS-2025-00071 1.2.3 

 

Redovisning av delegationsbeslut 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av delegationsbesluten.   

Sammanfattning 

Enligt kommunallagen får en nämnd med vissa undantag delegera sin 
beslutanderätt. En delegat fattar beslut på kommunstyrelsens vägnar och besluten 
har samma rättsverkan som kommunstyrelsens egna beslut. Kommunstyrelsen har 
överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande och tjänstemän i enlighet med 
kommunstyrelsens delegationsordning.  

Delegationsbeslut ska redovisas till kommunstyrelsen. Redovisningen innebär inte 
någon möjlighet att ändra i de redovisade besluten. Däremot står det 
kommunstyrelsen fritt att när som helst återkalla beslutanderätten.     

Beslutsunderlag 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-03-04 

Lista över fattade delegationsbeslut för kommunledningsförvaltningen 2025-01-27 - 
2025-03-04 

Lista över delegationsbeslut fattade av inköpschef, nr 1-7 2025    
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§ 79 Dnr KS-2025-00055 1.2.7 

 

Meddelanden till kommunstyrelsen 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelandena.   

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen är kommunens ledande politiska förvaltningsorgan och har 
ansvar för hela kommunens utveckling och ekonomiska ställning. Kommunstyrelsen 
ska också utöva fortlöpande uppsikt över nämndernas verksamhet och sådan 
verksamhet som bedrivs i kommunens företag. 

För att kommunstyrelsen ska hållas informerade om vad som sker både inom den 
egna nämnden som i hela kommunkoncernen delges kommunstyrelsen 
meddelanden innehållande information om vad som är på gång i kommunen. Det 
kan vara allt från inkomna skrivelser, inkomna ärenden eller protokoll från andra 
myndigheter som delges till kommunstyrelsen i detta ärende.  

Meddelanden till kommunstyrelsen vid dagens sammanträde:  

1. Årsredovisning år 2024 för Alvesta kommunföretag AB 

2. Årsredovisning år 2024 för Alvesta utveckling AB 

3. Årsredovisning år 2024 för Alvesta Energi AB 

4. Årsredovisning år 2024 för Alvesta Elnät AB 

5. Årsredovisning år 2024 för Allbohus Fastighets AB 

6. Årsredovisning år 2024 för Alvesta renhållnings AB AB 

7. Årsredovisning år 2024 för Smaland Airport trafikledningssystem AB 

8. Årsredovisning år 2024 för Växjö Småland Airport AB 

9. Årsredovisning år 2024 för Wexnet AB 

10. Årsredovisning år 2024 för Kommunassurans Försäkring AB 

11. Uttalande från Kommunassurans Försäkring AB inför prövning av ändamål, 
2025-02-19 

12. Protokoll från Allbohus fastighets AB:s styrelsemöte 2025-04-07 

13. Protokoll från Alvesta kommunföretag AB 2025-04-02, beslut fattat per 
capsulam 

14. Protokoll från styrelsemöte i Alvesta utveckling AB 2025-03-26 

15. Protokoll från styrelsemöte i Alvesta kommunföretag AB 2025-04-01 

16. Inkommen skrivelse – Metodbeskrivning och årsbudget för Alvesta 
motorklubb 

17. Protokoll från styrelsemöte i Alvesta Renhållning AB 2025-03-13 
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18. Statistik över sjukfrånvaro per februari 2025 gällande 
kommunledningsförvaltningen 

19. Brev till kommunstyrelsen om tillgänglighetsanpassning av busshållplatser i 
Alvesta kommun 

20. Protokoll från Swearkiveras förbundsfullmäktiges konstituerande 
sammanträde 2025-03-07 

21. Protokoll från Swearkiveras förbundsstyrelses sammanträde 2025-03-07 

22. Protokoll över inspektion av överförmyndarverksamhet 
Överförmyndarnämnden östra Kronoberg 2025, 2025-03-18    

23. Protokoll från överförmyndarnämnden östra Kronobergs sammanträde 
2025-03-12 

24. Protokoll från Allbohus fastighets AB:s styrelsemöte 2025-03-13      

Beslutsunderlag 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2025-04-07 

Meddelanden enligt lista under sammanfattning ovan   
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§ 80 Dnr KS-2025-00020 1.2.1 

 

Övriga ärenden 

Sammanfattning 

Inga övriga ärenden togs upp vid dagens sammanträde.     

 


